



លក្ខណៈពិសេសរបស់ផលិតផលក្នុងកម្មវិធីស្ត្រីក្នុងវិស័យអាជីវកម្ម	
I. កម្មវិធីឥណទានទូទាត់អាជីវកម្ម	
កម្រៃសេវារដ្ឋបាល (នៃឥណទានអនុម័តសរុបមានកំណត់)	បញ្ចុះតម្លៃ ៥០% (ទៅលើវិស័យអាទិភាពនិងមិនអាទិភាព)
ការពិន័យ	៣% សម្រាប់ការបង់សង់ផ្តាច់មុនរយៈពេល ៣ឆ្នាំ
	លើកលែងផ្ទៃសេវាទៅលើឆ្នាំបន្ទាប់ Lock in period
*លក្ខខណ្ឌផ្សេងទៀត៖ លក្ខខណ្ឌនិងលក្ខណៈពិសេសដែលមិនមានក្នុងតារាងផ្តល់ជូនខាងលើរក្សាអនុវត្តតាមកម្មវិធីឥណទានទូទាត់អាជីវកម្ម (BIL) ដែលមានស្រាប់។	
II. កម្មវិធីឥណទានគេហដ្ឋានឆ្លាតវៃ និងភាពជាដៃគូ	
១. ឥណទានគេហដ្ឋាន និង ឥណទានផ្ទាល់ខ្លួន	
កម្រៃសេវារដ្ឋបាល(នៃទំហំឥណទានអនុម័តសរុប)	លើកលែង
កម្រៃមេធាវី	លើកលែង
ការវាយតម្លៃទ្រព្យបញ្ចាំ	លើកលែង
ការពិន័យ	៣% សម្រាប់ការបង់សង់ផ្តាច់មុនរយៈពេល ៣ឆ្នាំ
	លើកលែងផ្ទៃសេវាទៅលើឆ្នាំបន្ទាប់ Lock in period
២. ប័ណ្ណឥណទាន	
សេវាប្រចាំឆ្នាំ (Primary)	បញ្ចុះផ្ទៃ ៥០% ទៅតាមប្រភេទភាគ
សេវាប្រចាំឆ្នាំ (Supplement)	លើកលែងផ្ទៃសេវា
* លក្ខខណ្ឌផ្សេងទៀត៖ លក្ខខណ្ឌនិងលក្ខណៈពិសេសផ្សេងទៀតដែលមិនមានក្នុងតារាងផ្តល់ជូនខាងលើរក្សាការអនុវត្តតាមកម្មវិធីឥណទានគេហដ្ឋាន ឆ្លាតវៃ និង ភាពជាដៃគូដែលមានស្រាប់។	
III. គណនីសន្សំវិញ្ញាត	
អត្រាការប្រាក់ក្នុងមួយឆ្នាំ	២,៥០% (សម្រាប់ដុល្លារអាមេរិក និង ប្រាក់រៀល)
ការបិទគណនីមុនកាលកំណត់ (ក្នុងរយៈពេល៦ខែ)	ឥតគិតផ្ទៃ
* លក្ខខណ្ឌផ្សេងទៀត៖ លក្ខខណ្ឌនិងលក្ខណៈពិសេសផ្សេងទៀតដែលមិនមានក្នុងតារាងផ្តល់ជូនខាងលើរក្សាការអនុវត្តតាមផលិតផលគណនីសន្សំវិញ្ញាតដែលមានស្រាប់។	
** អត្រាការប្រាក់នឹងត្រូវពិនិត្យឡើងវិញជាប្រចាំឆ្នាំ និងអាចមានការប្រែប្រួលទៅតាមគោលការណ៍របស់ធនាគារដោយមិនត្រូវបានផ្តល់ព័ត៌មានជាមុនដល់អតិថិជន។	



IV. មធ្យោបាយទូទាត់សាច់ប្រាក់	
1) ប័ណ្ណឥណទានគ្មានទ្រព្យបញ្ចាំឯកជនពិសេស	
កំរិតឥណទាន	រហូតដល់ 350% នៃប្រាក់បៀវត្សរ៍ ឬប្រាក់ចំណូលប្រចាំខែ (អតិបរិមា ១ម៉ឺនដុល្លារអាមេរិក)
កំរៃសេវាប្រចាំឆ្នាំ-សម្រាប់ប័ណ្ណដើម	ឥតគិតថ្លៃ (រយៈពេល ២ឆ្នាំ)
កំរៃសេវាប្រចាំឆ្នាំ-សម្រាប់ប័ណ្ណរង	ឥតគិតថ្លៃ
កម្រៃសេវាធ្វើប័ណ្ណថ្មី	ឥតគិតថ្លៃ
<p>* លក្ខខណ្ឌផ្សេងទៀត៖ លក្ខខណ្ឌនិងលក្ខណៈពិសេសផ្សេងទៀតដែលមិនមានក្នុងតារាងផ្តល់ជូនខាងលើរក្សាការអនុវត្តតាមកម្មវិធីប័ណ្ណឥណទានគ្មានទ្រព្យបញ្ចាំឯកជនពិសេសដែលមានស្រាប់។</p> <p>*** កម្រៃសេវានឹងត្រូវពិនិត្យឡើងវិញជាប្រចាំឆ្នាំ និង អាចមានការប្រែប្រួលទៅតាមគោលការណ៍របស់ធនាគារដោយមិនត្រូវបានផ្តល់ព័ត៌មានជាមុនដល់អតិថិជន។</p>	